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                     Protokół Nr X/2024 

z sesji Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 29 listopada 2024r. 

Ad. pkt. 1. 

Otwarcie obrad. 

Dziesiątą sesję Rady Miejskiej w Opocznie IX kadencji w dniu 29 listopada 2024r., 

która odbyła się w sali USC Urzędu Miejskiego w Opocznie otworzył Przewodniczący Rady 

Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk wypowiadając formułę: „Otwieram dziesiątą sesję Rady 

Miejskiej w Opocznie”. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował zebranych, iż w związku ze 

zmianami podjętymi przez Sejm odnośnie zwiększenia udziału obywateli w procesie 

wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych, sesje Rady 

Miejskiej w Opocznie są transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad Rady 

Miejskiej odbywa się za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

 W obradach uczestniczy 21 radnych i Rada Miejska ma prawo podejmować 

prawomocne uchwały. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej wręczył radnemu Jakubowi Biernackiemu statuetkę 

„Osobowość roku 2023” w kategorii Polityka, Samorządność i Społeczność Lokalna  

w plebiscycie zorganizowanym przez Dziennik Łódzki.  

Następnie głos zabrał radny Jakub Biernacki. 

Ad. pkt. 2  

Przedłożenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że porządek obrad został doręczony 

wraz z zaproszeniem na sesję (program e-sesja). Proponowany porządek obrad stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu, a wnioskodawcą wniesionych pod obrady projektów uchwał jest 

Burmistrz Opoczna. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedłożenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie Protokołu Nr IX/2024 z sesji Rady Miejskiej w Opocznie IX kadencji. 

4. Informacja instytucji pracujących w otoczeniu rolnictwa. 

5. Działania na rzecz poprawy jakości powietrza w Gminie Opoczno.  

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych,  
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b) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obrębów geodezyjnych: Antoniów, Kraśnica, Modrzew, 

Modrzewek, Kolonia Kruszewiec i Kruszewiec, 

c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obrębów geodezyjnych:  Bukowiec, Brzustówek, 

Januszewice, Kliny, 

d) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obrębów geodezyjnych: Zameczek, Sołek, Wygnanów, 

Kolonia Wólka Karwicka, Wólka Karwicka, Kraszków, Mroczków Duży, 

e) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obrębów geodezyjnych: Wola Załężna, Bielowice,  

Mroczków Gościnny, 

f) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obrębów geodezyjnych Dzielna, Janów Karwicki, Karwice, 

Adamów, Sielec, Stużno, Stużno Kolonia, Różanna oraz dla fragmentu obrębu  

15 miasta Opoczna przyległego do obrębu Różanna,   

g) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obrębów geodezyjnych Ogonowice, Ostrów, Sitowa,   

h) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentów miasta Opoczna w rejonie ulic: Inowłodzkiej, 

świętego Piotra i Ogrodowej, 

i) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów 

sołectw: Libiszów, Libiszów-Kolonia, Międzybórz, Sobawiny, 

j) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2024 – 2040, 

k) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2024, 

l) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na obszarze 

Gminy Opoczno w roku 2025, 

m) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na obszarze Gminy 

Opoczno, 

n) określenia wysokości stawek podatkowych od środków transportowych na 

obszarze Gminy Opoczno, 

o) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia stawki tej opłaty,  

p) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę części nieruchomości gruntowej na 

czas nieoznaczony oraz odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy, 

r) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad zbywania lokali mieszkalnych 

stanowiących własność Gminy Opoczno w trybie bezprzetargowym na rzecz 

najemców, 

s)  przyjęcia „Rocznego Programu Współpracy Gminy Opoczno z Organizacjami 

Pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie  

w 2025 roku”, 
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t) rozpatrzenia wniosku Pani P.O. o uznanie dębu szypułkowego za pomnik 

przyrody,  

u) rozpatrzenia wniosku pracodawcy w sprawie rozwiązania stosunku pracy  

z radną Rady Miejskiej w Opocznie. 

7. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej. 

8. Zapytania i wolne wnioski.  

9. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący zapytał, czy są propozycje do zmiany porządku obrad. 

Brak głosów w dyskusji.  

Ad. pkt. 3  

Przyjęcie Protokołu Nr IX/2024 z sesji Rady Miejskiej w Opocznie IX kadencji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, iż protokół był wyłożony do wglądu                  

w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem Gminy, jak również został 

udostępniony radnym w informatorze programu e-sesja. 

Pyta, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do protokołu z obrad IX sesji IX kadencji Rady 

Miejskiej w Opocznie z dnia 29 października 2024r. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej przeszedł do 

głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad IX sesji Rady Miejskiej 

w Opocznie IX kadencji z dnia 29 października 2024r. w wersji przedłożonej.   

Rada Miejska głosami:  za – 20, przeciw – 0, wstrz. – 0,  przyjęła protokół z obrad IX 

sesji Rady Miejskiej IX kadencji w Opocznie z dnia 29 października 2024r. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

Ad. pkt. 4 

 

Informacja instytucji pracujących w otoczeniu rolnictwa. 

Elżbieta Stępień – Przedstawiciel Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Roślin i Nasiennictwa 

w Łodzi Oddział w Opocznie – przedstawiła informację, która stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu.  

Ponadto Rada Miejska zapoznała się z informacjami przygotowanymi przez Agencję 

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa Biuro Powiatowe w Opocznie (załącznik nr 4 do 

protokołu), Państwowe Gospodarstwo Wodne „Wody Polskie” Zarząd Zlewni w Piotrkowie 

Tryb. (załącznik nr 5 do protokołu), Okręgową Spółdzielnię Mleczarską w Radomsku 

(załącznik nr 6 do protokołu), Inspekcję Weterynaryjną (załącznik nr 7 do protokołu) oraz 

Łódzki Ośrodek Doradztwa Rolniczego – Powiatowy Zespół Doradztwa Rolniczego w 

Opocznie (załącznik nr 8 do protokołu).  
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Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radny Andrzej Rożenek, radny Sławomir Róg, Przedstawiciel 

WIORiN Elżbieta Stępień, Dyr. Wydz. Rol. Jacek Reszelewski, radny Andrzej Pacan. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i przeszedł do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad.  

Rada Miejska przyjęła informację do wiadomości.  

Ad. pkt. 5  

Działania na rzecz poprawy jakości powietrza w Gminie Opoczno.  

Dominika Chybowska – Dyrektor Wydz. Ochrony Środowiska – przedstawiła informację, która 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

Bartłomiej Świątczak – Naczelnik Regionalnego Wydziału Monitoringu Środowiska w Łodzi 

– przedstawił informację, która stanowi załącznik nr  10 do protokołu. 

Marek Ksyta – Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. – przedstawił informację, która 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Sylwia Olędzka – Dyrektor Wydz. Funduszy Europejskich – przedstawiła informację, która 

stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

Ponadto Rada Miejska zapoznała się z materiałami przygotowanymi przez Wydz. Edukacji 

UM w Opocznie (załącznik nr 13 do protokołu),  Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska 

w Łodzi – Delegatura w Piotrkowie Tryb. (załącznik nr 14 do protokołu), Polską Spółkę 

Gazownictwa Sp. z o.o. Oddz. Zakład Gazowniczy w Łodzi (załącznik nr 15 do protokołu), 

Zakład Gospodarki Mieszkaniowej w Opocznie (załącznik nr 16 do protokołu) oraz Wydz. 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej UM w Opocznie (załącznik nr 17). 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radny Jakub Biernacki, Burmistrz Opoczna Michał Konecki, Zastępca 

Burmistrza Jan Zięba, Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk, Dyr. Wydz. OŚ 

Dominika Chybowska, radny Tomasz Łuczkowski, radna Beata Wiktorowicz, radna Anna 

Zięba, Skarbnik Gminy Beata Pawlik, radny Tadeusz Brola, radny Andrzej Pacan, radny 

Andrzej Rożenek, radny Sławomir Róg, Dyr. Wydz. FE Sylwia Olędzka, Naczelnik RWMŚ w 

Łodzi Bartłomiej Świątczak, Prezes ZEC w Opocznie Marek Ksyta, Radny Krzysztof Grabski. 

Dariusz Kołodziejczyk – Przewodniczący Rady Miejskiej -  prosi o przygotowanie informacji 

w temacie: jakie działania muszą podjąć mieszkańcy posiadający kominki, aby wykorzystywać 

je jako alternatywne źródła ogrzewania. 

Jakub Biernacki – radny - prosi o przygotowanie informacji dotyczącej korelacji pomiędzy 

miejscami gdzie zostały wymienione źródła ogrzewania na ekologiczne, a stanem jakości 

powietrza. Prosi również, aby w miejscach gdzie znajduje się infrastruktura sportowa (siłownie 
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zewnętrzne, orliki) umieścić tablice informacyjne lub odpowiednie lampy, które 

informowałyby o jakości powietrza na danym terenie. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i przeszedł do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad.  

Rada Miejska przyjęła informację do wiadomości.  

Ad. pkt. 6 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych; 

Justyna Małachowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Przestrzennej – przedstawiła projekt 

uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 21, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr X/86/2024 w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

b) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obrębów geodezyjnych: Antoniów, Kraśnica, Modrzew, 

Modrzewek, Kolonia Kruszewiec i Kruszewiec, 

Justyna Małachowska – Dyr. Wydz. Gospodarki Przestrzennej – przedstawiła projekty uchwał 

od ppkt. b do ppkt. h. 

Poinformowała o wprowadzonej autopoprawce do w/w uchwały polegającej na zmianie tytułu.  

Tytuł uchwały po autopoprawce brzmi: Przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obrębów geodezyjnych: Antoniów, Kraśnica, Modrzew, 

Modrzewek, Kolonia Ziębów, Kolonia Kruszewiec i Kruszewiec. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

W dyskusji głos zabrali: Zastępca Burmistrza Jan Zięba, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Dariusz Kołodziejczyk.  

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 21, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr X/87/2024 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
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zagospodarowania przestrzennego dla obrębów geodezyjnych: Antoniów, Kraśnica, 

Modrzew, Modrzewek, Kolonia Ziębów, Kolonia Kruszewiec i Kruszewiec. 

Uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obrębów geodezyjnych:  Bukowiec, Brzustówek, Januszewice, 

Kliny; 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 21, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr X/88/2024 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obrębów geodezyjnych: Bukowiec, Brzustówek, 

Januszewice, Kliny. 

Uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

d) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obrębów geodezyjnych: Zameczek, Sołek, Wygnanów, Kolonia 

Wólka Karwicka, Wólka Karwicka, Kraszków, Mroczków Duży; 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 21, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr X/89/2024 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obrębów geodezyjnych: Zameczek, Sołek, Wygnanów, 

Kolonia Wólka Karwicka, Wólka Karwicka, Kraszków, Mroczków Duży. 

Uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

e) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obrębów geodezyjnych: Wola Załężna, Bielowice, Mroczków 

Gościnny; 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 21, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr X/90/2024 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
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zagospodarowania przestrzennego dla obrębów geodezyjnych: Wola Załężna, Bielowice, 

Mroczków Gościnny. 

Uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

f) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obrębów geodezyjnych: Dzielna, Janów Karwicki, Karwice, 

Adamów, Sielec, Stużno, Stużno Kolonia, Różanna oraz dla fragmentu obrębu 15 

miasta Opoczna przyległego do obrębu Różanna; 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 21, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr X/91/2024 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obrębów geodezyjnych: Dzielna, Janów Karwicki, 

Karwice, Adamów, Sielec, Stużno, Stużno Kolonia, Różanna oraz dla fragmentu obrębu 15 

miasta Opoczna przyległego do obrębu Różanna. 

Uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

g) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obrębów geodezyjnych: Ogonowice, Ostrów, Sitowa; 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 21, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr X/92/2024 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obrębów geodezyjnych: Ogonowice, Ostrów, Sitowa. 

Uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

h) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentów miasta Opoczna w rejonie ulic: Inowłodzkiej, 

świętego Piotra i Ogrodowej; 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 21, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr X/93/2024 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
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zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów miasta Opoczna w rejonie ulic: 

Inowłodzkiej, świętego Piotra i Ogrodowej. 

Uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

i) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów 

sołectw: Libiszów, Libiszów-Kolonia, Międzybórz, Sobawiny; 

Justyna Małachowska – Dyr. Wydz. Gospodarki Przestrzennej – przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 21, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr X/94/2024 w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obszarów sołectw: Libiszów, Libiszów-Kolonia, Międzybórz, Sobawiny. 

Uchwała stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

j) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2024 – 2040, 

Beata Pawlik – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 18, przeciw – 0, wstrz. – 3 podjęła uchwałę                                       

Nr X/95/2024 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 

2024 – 2040. 

Uchwała stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

k) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2024, 

Beata Pawlik – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrała radna Alicja Szczepaniak. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  
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Rada Miejska głosami: za – 17, przeciw – 1, wstrz. – 3 podjęła uchwałę                                       

Nr X/96/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2024. 

Uchwała stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

l) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na obszarze Gminy 

Opoczno w roku 2025; 

Alicja Czaja – Koordynator Zespołu ds. Podatków – przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radna Beata Wiktorowicz, Koordynator Zespołu ds. Podatków Alicja 

Czaja, radny Krzysztof Grabski, radny Łukasz Konecki, radny Tadeusz Brola, radny Sławomir 

Róg, Skarbnik Gminy Beata Pawlik, radny Andrzej Rożenek, Radna Ewa Róg, Radny Andrzej 

Pacan, Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk.  

Andrzej Rożenek – radny - prosi o udzielnie informacji jaka jest ogólna kwota zaległości w 

podatkach od wspólnot rodzinnych. 

Krzysztof Grabski – radny – zgłosił wniosek formalny w sprawie zmiany paragrafu 1 

polegającej na obniżeniu ceny skupu żyta z kwoty 86,34 zł do kwoty 79,13 zł (poprzednio 83, 

49 zł). 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie wniosek formalny radnego Krzysztofa Grabskiego w sprawie zmiany paragrafu 1 

polegającej na obniżeniu ceny skupu żyta z kwoty 86,34 zł do kwoty 79,13 zł (poprzednio 83, 

49 zł). 

Rada Miejska głosami: za – 11, przeciw – 0, wstrz. – 10 przyjęła wniosek formalny 

radnego Krzysztofa Grabskiego w sprawie zmiany paragrafu 1 polegającej na obniżeniu ceny 

skupu żyta z kwoty 86,34 zł do kwoty 79,13 zł (poprzednio 83,49 zł). 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały po 

uwzględnieniu w treści uchwały wniosku radnego Krzysztofa Grabskiego.  

Rada Miejska głosami: za – 11, przeciw – 7, wstrz. – 3 podjęła uchwałę                                       

Nr X/97/2024 w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 

obszarze Gminy Opoczno w roku 2025. 

Uchwała stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

m) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na obszarze Gminy 

Opoczno; 
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Alicja Czaja – Koordynator Zespołu ds. Podatków – przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radny Andrzej Rożenek, radny Krzysztof Grabski, radna Beata 

Wiktorowicz, Skarbnik Gminy Beata Pawlik, radny Sławomir Róg, Radna Barbara Wacławiak, 

radna Anna Zięba, Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk. 

Krzysztof Grabski – radny – zgłosił wniosek formalny w sprawie podwyżki stawki podatku od 

nieruchomości o 9%. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie wniosek formalny radnego Krzysztofa Grabskiego w sprawie podwyżki stawki 

podatku od nieruchomości o 9%. 

Rada Miejska głosami: za – 11, przeciw – 1, wstrz. – 9 przyjęła wniosek formalny 

radnego Krzysztofa Grabskiego w sprawie podwyżki stawki podatku od nieruchomości o 9%. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały po 

uwzględnieniu w treści uchwały wniosku radnego Krzysztofa Grabskiego.  

Rada Miejska głosami: za – 11, przeciw – 8, wstrz. – 2 podjęła uchwałę                                       

Nr X/98/2024 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na obszarze 

Gminy Opoczno. 

Uchwała stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach od godz. 13.45 do godz. 16.00 

 Po przerwie. 

n) określenia wysokości stawek podatkowych od środków transportowych na 

obszarze Gminy Opoczno, 

Alicja Czaja – Koordynator Zespołu ds. Podatków – przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radny Krzysztof Grabski, radny Jakub Biernacki, radny Tomasz 

Kopera, Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk.  

Krzysztof Grabski – radny – złożył wniosek formalny w sprawie podwyżki stawek 

podatkowych od środków transportowych o 9%. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie wniosek formalny radnego Krzysztofa Grabskiego w sprawie podwyżki stawki 

podatkowych od środków transportowych o 9%. 
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Rada Miejska głosami: za – 11, przeciw – 1, wstrz. – 9 przyjęła wniosek formalny 

radnego Krzysztofa Grabskiego w sprawie podwyżki stawek podatkowych od środków 

transportowych o 9%. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały po 

uwzględnieniu w treści uchwały wniosku radnego Krzysztofa Grabskiego.  

Rada Miejska głosami: za – 11, przeciw – 8, wstrz. – 2 podjęła uchwałę                                       

Nr X/99/2024 w sprawie określenia wysokości stawek podatkowych od środków 

transportowych na obszarze Gminy Opoczno. 

Głos zabrał Burmistrz Opoczna Michał Konecki oraz radny Jakub Biernacki. 

Uchwała stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

o) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty; 

Dominika Chybowska – Dyr. Wydz. Ochrony Środowiska – przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: Burmistrz Opoczna Michał Konecki, radny Jakub Biernacki, Dyr. 

Wydz. OŚ Dominika Chybowska, radny Andrzej Pacan, Skarbnik Gminy Beata Pawlik, radny 

Tadeusz Brola, radny Tomasz Łuczkowski, radny Łukasz Konecki, radna Beata Wiktorowicz, 

Radny Tomasz Kopera, Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk.  

Andrzej Pacan – radny - zgłosił wniosek formalny w sprawie ustalenia opłaty za odpady 

segregowane w wysokości 21 zł i 42 zł za odpady niesegregowane. 

Tadeusz Brola – radny – w sytuacji w której nie zostanie uwzględniony wniosek radnego 

Andrzeja Pacana zaproponował wzrost zniżki za kompostownik do 2 zł.  

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie wniosek formalny radnego Andrzeja Pacana w sprawie ustalenia opłaty za odpady 

segregowane w wysokości 21 zł i 42 zł za odpady niesegregowane. 

Rada Miejska głosami: za – 10, przeciw – 9, wstrz. – 1 przyjęła wniosek formalny 

radnego Andrzeja Pacana w sprawie ustalenia opłaty za odpady segregowane w wysokości 

21 zł i 42 zł za odpady niesegregowane. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały po 

uwzględnieniu w treści uchwały wniosku radnego Andrzeja Pacana.  

Rada Miejska głosami: za – 19, przeciw – 1, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr X/100/2024 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 
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Uchwała stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

p) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę części nieruchomości gruntowej na czas 

nieoznaczony oraz odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy, 

Marzanna Wojciechowska – Dyr. Wydz. Gospodarki Nieruchomościami- przedstawiła projekt 

uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 18, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr X/101/2024 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę części nieruchomości 

gruntowej na czas nieoznaczony oraz odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy. 

Uchwała stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

r) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad zbywania lokali mieszkalnych stanowiących 

własność Gminy Opoczno w trybie bezprzetargowym na rzecz najemców, 

Marzanna Wojciechowska – Dyr. Wydz. Gospodarki Nieruchomościami- przedstawiła projekt 

uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radny Sławomir Róg, Dyr. Wydz. GN Marzanna Wojciechowska, 

radny Andrzej Pacan, radna Barbara Wacławiak, radny Tadeusz Brola, Przewodniczący Rady 

Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, Burmistrz Opoczna Michał 

Konecki.  

Andrzej Pacan – radny – zgłosił wniosek formalny w sprawie zmiany paragrafu 1 w ten sposób, 

aby paragraf 3 zmienianej uchwały otrzymał brzmienie: „ Wyraża się zgodę na udzielenie przez 

Burmistrza Opoczna bonifikaty w wysokości 50% od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych, pod 

warunkiem, że najemca legitymuje się okresem najmu powyżej 10 lat”. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek formalny radnego Andrzeja Pacana w 

sprawie zmiany paragrafu 1 w ten sposób, aby paragraf 3 zmienianej uchwały otrzymał 

brzmienie: „ Wyraża się zgodę na udzielenie przez Burmistrza Opoczna bonifikaty w wysokości 

50% od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych, pod warunkiem, że najemca legitymuje się okresem 

najmu powyżej 10 lat”. 

Rada Miejska głosami: za – 3, przeciw – 10, wstrz. – 3 odrzuciła wniosek formalny 

radnego Andrzeja Pacana w sprawie zmiany paragrafu 1 w ten sposób, aby paragraf 3 
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zmienianej uchwały otrzymał brzmienie: „ Wyraża się zgodę na udzielenie przez Burmistrza 

Opoczna bonifikaty w wysokości 50% od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych, pod 

warunkiem, że najemca legitymuje się okresem najmu powyżej 10 lat”. 

Sławomir Róg – radny – zgłosił wniosek formalny w sprawie zdjęcia z porządku obrad 

niniejszego punktu.  

Ponadto radny prosi, aby do czasu podjęcia nowej uchwały dotyczącej „Zasad zbywania 

lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Opoczno w trybie bezprzetargowym na 

rzecz najemców” dla osób, które złożyły już wnioski o wykup lokalu wprowadzić przepisy 

przejściowe. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek formalny radnego Sławomira Roga w 

sprawie zdjęcia z porządku obrad niniejszego punktu. 

Rada Miejska głosami: za – 14, przeciw – 3, wstrz. – 0 przyjęła wniosek formalny 

radnego Sławomira Roga w sprawie zdjęcia z porządku obrad niniejszego punktu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

s) przyjęcia „Rocznego Programu Współpracy Gminy Opoczno z Organizacjami 

Pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2025 

roku”, 

Elżbieta Matyśkiewicz – Dyr. Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła projekt 

uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 17, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr X/102/2024 w sprawie przyjęcia „Rocznego Programu Współpracy Gminy Opoczno z 

Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z 

dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2025 

roku”. 

Uchwała stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

t) rozpatrzenia wniosku Pani P.O. o uznanie dębu szypułkowego za pomnik 

przyrody,  

Tomasz Kopera – Przewodniczący Komisji Skarg, wniosków i petycji – przedstawił projekt 

uchwały.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. 
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W dyskusji głos zabrali: radny Tomasz Kopera, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wiesław 

Wołkiewicz, Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk,  Sekretarz Miasta Janusz 

Klimek. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 1, przeciw – 13, wstrz. – 2 nie podjęła uchwały                                       

w sprawie rozpatrzenia wniosku Pani P.O. o uznanie dębu szypułkowego za pomnik przyrody. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

u) rozpatrzenia wniosku pracodawcy w sprawie rozwiązania stosunku pracy z radną 

Rady Miejskiej w Opocznie. 

Anna Zięba – radna – przedstawiła swoje stanowisko w sprawie.  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – poinformował, że w tym punkcie zostały załączone trzy 

projekty uchwał. W zależności od decyzji radnych pod głosowanie zostanie przedłożony jeden 

z projektów. Następnie Rada Miejska w toku dyskusji wypracuje uzasadnienie do 

przegłosowanej uchwały.  

Zaproponowane projekty uchwał to:  

a) Projekt uchwały w sprawie odmowy wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy za 

wypowiedzeniem z radną Rady Miejskiej w Opocznie. 

b) Projekt uchwały w sprawie zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym. 

c) Projekt uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Rady Miejskiej w Opocznie do 

zbadania okoliczności sprawy objętej wnioskiem pracodawcy o wyrażenie zgody na 

rozwiązanie z radnym stosunku pracy. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wiesław Wołkiewicz, radna 

Jolanta Łuczka – Nita, radny Andrzej Rożenek, Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz 

Kołodziejczyk.  

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i zgodnie z decyzją 

Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie: odmowy wyrażenia zgody 

na rozwiązanie stosunku pracy za wypowiedzeniem z radną Rady Miejskiej w Opocznie. 

Następnie Przewodniczący ogłosił 5 min. przerwę celem przygotowania i załączenia 

uzasadnienia do uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 13, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr X/103/2024 w sprawie odmowy wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy za 

wypowiedzeniem z radną Rady Miejskiej w Opocznie. 
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Uchwała zawiera uzasadnienie.  

W związku z problemami technicznymi Przewodniczący zarządził reasumpcję 

głosowania.  

Rada Miejska głosami: za – 15, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr X/103/2024 w sprawie odmowy wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy za 

wypowiedzeniem z radną Rady Miejskiej w Opocznie. 

Anna Zięba – radna – podziękowała radnym za wyniki głosowania.  

Uchwała stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

Raport z głosowań imiennych stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

Wszystkie projekty uchwał stanowią załącznik nr 37 do protokołu.  

Ad. pkt. 7 

Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej.  

Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej za okres od 24 października do 25 

listopada 2024r. stanowi załącznik nr 38 do protokołu.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrał Burmistrz Opoczna Michał Konecki. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i przeszedł do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad. pkt. 8 

 Zapytania i wolne wnioski.  

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Tadeusz Brola – radny - w imieniu sołtysów prosi, aby dla osób, które nie mają możliwości 

wydrukowania ogłoszeń lub dotarcia do Urzędu celem ich odebrania rozważyć możliwość 

dostarczenia ich przez Straż Miejską wzorem lat ubiegłych.  

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i przeszedł do 

realizacji ostatniego punktu porządku obrad.  
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Ad. pkt. 9 

 Zamknięcie obrad.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Opocznie Dariusz Kołodziejczyk podziękował 

obecnym za udział i zamknął IX sesję Rady Miejskiej IX kadencji wypowiadając stosowną 

formułę: „Zamykam dziewiątą sesję Rady Miejskiej w Opocznie”. 

Godz. rozpoczęcia sesji 8.30, godz. zamknięcia sesji 18.45 

 

Protokół wyłożony do wglądu od dnia 13 grudnia 2024r. 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube Gminy 

Opoczno.  

Nagrania dostępne są na kanale YouTube Gminy Opoczno. 

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

        

       Przewodniczący Rady Miejskiej  

             Dariusz Kołodziejczyk 

 

 

Protokołowała: 

A. Firmowska  

Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej 

 


